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Den 7. september 2018 

 

 

Miljø- og fødevareministerens besvarelse af spørgsmål nr. 917 (MOF alm. del) stillet den 13. august 

2018 efter ønske fra Christian Rabjerg-Madsen (S). 

 

 

Spørgsmål nr. 917 

”Vil ministeren tage initiativ til at drøfte nedlæggelsen af markveje og den generelle 

adgang til naturen med relevante interessenter, herunder f.eks. lodsejerne samt 

frilufts- og naturinteressenter, med henblik på at finde løsninger, der forbedrer 

adgangen til naturen, f.eks. via bedre mærkning af eksisterende markveje?” 

Svar 

”Adgangsforum” er et uformelt samarbejde mellem organisationer og myndigheder, der har til formål 

at drøfte spørgsmål om offentlighedens adgang til naturen. Adgangsforum består af KL, Landbrug og 

Fødevarer, Dansk Skovforening, Friluftsrådet, Danmarks Naturfredningsforening, Danmarks 

Idrætsforbund (DIF), Danske Gymnastik- og Idrætsforeninger (DGI), Vejdirektoratet, Danmarks 

Jægerforbund, Landbrugsstyrelsen, Naturstyrelsen og Miljøstyrelsen.     

 

Jeg vil bede Miljøstyrelsen, der er sekretariat for Adgangsforum, om at tage en drøftelse af de nævnte 

emner på sit næste møde i Adgangsforum.  
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